
Kære medlemmer af Miljø og Fødevareudvalget

Endnu engang vil jeg klage min nØr for vi naturelskere i den danske natur,

jeg skriver på vegne af 5 jagtkonsortier i vendsyssel.Vi er grupper af jægere! natur elskere

som føler sig meget dårlig behandletb af Naturstyrelsen vendsyssel.

Vi betaler i dyre domme for at udøve jagt i statsskovene og det indebære at vi får tildelt en

årlig kvote på vildt og det er helt fint, men men men.

Hvert år afholder Naturstyrelsen deres egne jagt for venner og kolegaer m.m som de kalder

REGULERINGSJAGTER ok men reguleringsjagt foregår ikke i starten af jagtåret men i

slutningen af sæsonen. i 2015 og januar 2016 blev der alene i området i Jammerbugt skudt

over 40 stykker Kronvildt på et areal der ikke er større end det hver jagtkonsortie har lejet.

En et årige kvote for de jagtkonsortier er tilsammen 34 stk kronvildt, det skal dog siges at i

år har de inviteret formændende for div jagtkonsortier.

Da vi tideligere har klaget til div. instanser over Naturstyrelsens usmaglige jagtformer håber

vii vil tage det med på førstkommen møde.

Den tideligere miljø minister fra SF lukkede ned for en del af disse jagter men det blev ikke

overholdt.

Kan der ikke gøres noget så foreks at alle arealer udlejes til jagt eller hvis der skal regulering

til så er det de tilstødende konsortier der er deltagere og ikke venner og bekendte til toppen

af Naturstyrelsen.

MVH Naturelskerne / jægere i Jammerbugt Kommune
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